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Møteleder: Arnfinn Aabø (A) 
Tilstede: Arnfinn Aabø (A) 

Liv Thorstensen (A) 
Rune Opstad (A) kom 1855, gikk f.o.m sak 178/08, Ragnar 
Ellingsen (A) tiltrådte i Rune Opstads fravær. 
Randi Vollmerhaus (A) 
Helga Aalberg Skau (A) 
Karin Svendsen (A) 
Per Nygaard (SV) 
Hanne Irene Eldby (SV) 
Gunnar Pedersen (H) 
Astrid Arnslett (H) (gikk ved sak 179/08) 
Gro Thorup (H) 
Ann C. Elseth (Frp) 
Tone E. Larssen (Frp) tiltrådte for Tommy Skjervold (Frp) 
Bjørn Vesten (Frp) 
Britt Inglingstad (V) 

  
Forfall: Rune Opstad (A) ved møtestart og møteslutt 

Tommy Skjervold (Frp) 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

Tore Janssen (SV) 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 
Håkon Kleven, avd.sjef økonomi og plan 
Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 
Mary Ann Gursli, avd.sjef oppvekst og fritid 
Borgny Arthur, avd.sjef voksne og familier 
Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 



Else Berit Momrak, spesialkonsulent rehabilitering og omsorg 
  
Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt 
 
Følgende saker ble omfordelt i møtet 

- Tillegg til sak 174/08:”Forslag til kandidater som ikke er med i saksframstillingen”. 
- Forslag fra A og SV til ny sak ”Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak” 
- Forslag fra Arnfinn Aabø (A) til ny sak: ”Frivillighetsprisen: Forslag til kandidater 

2008” 
 
Opprop 
 
Åpen halvtime 

- Tom Rellsve tok opp utbyggingen av Oppsal senter. Han inviterer enkeltpersoner, 
politikere og andre i lokalmiljøet til å være med på planlegging av Oppsal senter. 

- Sissel Møller tok opp sak om asylmottak i Bydel Østensjø. Hun stilte spørsmål ved 
hvordan bydelen har tenkt få til dette vedr. plass og bemanning. 
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Sak 155 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
A og SV v/Arnfinn Aabø (A) og Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til tilleggssak 
på sakskartet 
Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak 
 
Arnfinn Aabø (A) hadde følgende forslag til tilleggssak på sakskartet 
Frivillighetsprisen – forslag til kandidater 2008 
 
Ann Carnarius Elseth (Frp) hadde følgende forslag til tilleggssak på sakskartet 
Endringer i representasjon i driftsstyret ved Nøklevann skole. 
 
Votering  
Det ble votert over alle tre forslagene under ett. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Innkalling og sakskart godkjent med følgende nye saker på sakskartet: 

- Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak, sak nr. 178/08 
- Frivillighetsprisen – forslag til kandidater 2008, sak nr. 179/08 
- Endringer i representasjon i driftsstyret ved Nøklevann skole, sak nr. 180/08. 

 

 Sak 156 /08  Godkjenning av BU-protokoll fra møte 08.09.2008 
 
BU-protokoll 08.09.2008 godkjent. 
 

 Sak 157 /08  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 22.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Omsorgskomite 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Oppvekstkomite 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede 30.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Ungdomsrådet 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Medbestemmelsesutvalget 29.09.2008 
Protokoll tatt til orientering 
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 Sak 158 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 
Bydelsdirektør Tove Stien orienterte om følgende:  

- Avd.sjef rehabilitering og omsorg, Solveig Nyhamar, er sykmeldt grunnet benbrudd 
på HMS-seminar. Spesialkonsulent, Else-Berit Momrak er til stede for evt. spørsmål. 

- Avd.sjef administrasjon, Ann-Lisbeth Rasmussen, er beordret tilbake til 
sykehjemsetaten f.o.m. 01.10.2008 og ut 2009. Åse Merete Ternå er konstituert 
avd.sjef i denne perioden. 

- Det ble avholdt et flott arrangement i Felleskapshuset på eldredagen 01.10.2008 der 
alle frivillige ble hedret. Bydelsdirektøren takker alle som har bidratt til det vellykkede 
arrangementet. 

 
Avd.sjef, Mary Ann Gursli, orienterte om at Fylkesmannen i Oslo og Akershus og 
Helsetilsynet i Oslo har gjennomført tilsyn med kommunale barnevern-, helse- og 
sosialtjenester til barn i Bydel Østensjø. Tilsynet avdekket ett avvik: ”Bydel Østensjø har ikke 
systemer som sikrer tilstrekkelig samarbeid mellom skolehelsetjenesten, sosialtjenesten og 
barneverntjenesten.” Det er nedsatt en arbeidsgruppe som skal utarbeide en plan for lukking 
av avviket. Fristen er 01.11.2008  
 
Avd.sjef plan og økonomi, Håkon Kleven, orienterte om byrådets budsjettforslag som ble 
fremlagt 24.09.2008 og endringene av kriteriesystemet for tildeling av midler. Forslaget 
innebærer et rammekutt på 11.8 mill. kr. Økt pris på sykehjemsplasser gir en merutgift på ca 
2.2 mill. kr. Samlet sett gir dette et kutt på ca. 14 mill. kr. 
 

 Sak 159 /08  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 31.08.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 31.8.2008 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 31.8.2008 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 

 Sak 160 /08  Tertialrapport og statistikk pr 31.08.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport for 2. tertial 2008 og statistikk pr 31.08.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Tertialrapport for 2. tertial 2008 og statistikk pr 31.08.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 



 

 Sak 161 /08  Sentral budsjettjustering, tilskudd for turnusleger 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Funksjon 241 Diagonose, behandling, re-/habilitering økes med kr 600 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 29/08.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Funksjon 241 Diagonose, behandling, re-/habilitering økes med kr 600 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 29/08.  
 

 Sak 162 /08  Månedsrapport barneverntjenesten per august 2008 
   
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per august 2008 til orientering.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per august 2008 til orientering.  
 

 Sak 163 /08  Status for oppfølging av BU-saker per august 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tar saken til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
BU tar saken til etterretning med merknad fra RFF i følgende sak: ”Etablere fritidstilbud til 
utviklingshemmede i bydelen”. Status endres fra F (ferdig) til UA (under arbeid). 
 

 Sak 164 /08  Barnehager - Full behovsdekning, status september 
2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om erstatning for paviljongen i Paal Bergs vei, 

som grunnet tvistesak med leverandør likevel ikke kan flyttes for fortsatt bruk av bydelen. 
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2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 
bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, eventuell tomt på Manglerud eller lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna. 

3. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelens bestilling av mulighetsstudie for økt antall 
plasser i Fuglemyra barnehage. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere muligheter 
for friluftsbase i Fuglemyra barnehage i forbindelse med mulighetsstudien. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen leie tidligere Rognerudskogen barnepark til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet v styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal via 
foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 

5. Bydelsutvalget ber administrasjonen be OBY innlemme base for friluftsgruppe i planlagt 
barnehage i Utmarkveien. 

6. Bydelsutvalget ber om at det stilles krav om friluftsbase til utbygger i Hellerudveien 86-
90.   

 
OVK hadde følgende endringsforslag til bydelsdirektørens forslag, pkt. 2 og 4 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna eller eventuell tomt på Manglerud. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere leie tidligere Rognerudskogen barnepark og 
parkhus i Høyenhallparken, samt lokaler på Rustadsaga og Skullerudstua, til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet ved styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal 
via foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 

 
BMK hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
I forbindelse med rehabiliteringen av Fuglemyra barnehage vil BMK understreke behovet for 
teleslynge jfr. nærheten til Vetland skole. BMK ber om tilbakemelding på hvor mange 
barnehager som har teleslynge. 
 
Votering. 
Først ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med unntak av pkt. 2 og 4. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble endringsforslagene fra OVK til pkt. 2 og 4 satt opp mot bydelsdirektørens forslag 
til vedtak, pkt. 2 og 4. 
OVKs forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Til slutt ble det votert over tilleggsforslaget til vedtak fra BMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om erstatning for paviljongen i Paal Bergs vei, 

som grunnet tvistesak med leverandør likevel ikke kan flyttes for fortsatt bruk av bydelen. 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna eller eventuell tomt på Manglerud. 

3. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelens bestilling av mulighetsstudie for økt antall 
plasser i Fuglemyra barnehage. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere muligheter 
for friluftsbase i Fuglemyra barnehage i forbindelse med mulighetsstudien. 



4. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere leie tidligere Rognerudskogen barnepark og 
parkhus i Høyenhallparken, samt lokaler på Rustadsaga og Skullerudstua, til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet ved styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal 
via foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 

5. Bydelsutvalget ber administrasjonen be OBY innlemme base for friluftsgruppe i planlagt 
barnehage i Utmarkveien. 

6. Bydelsutvalget ber om at det stilles krav om friluftsbase til utbygger i Hellerudveien 86-
90.   

7. I forbindelse med rehabiliteringen av Fuglemyra barnehage vil bydelsutvalget understreke 
behovet for teleslynge jfr. nærheten til Vetland skole. Bydelsutvalget ber om 
tilbakemelding på hvor mange barnehager som har teleslynge. 

 

 Sak 165 /08  Utredning om opptak i - og bestilling av barnehager - 
høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens vurderinger i saken. 
 
OVK hadde følgende endringsforslag til vedtak 
Oppvekstkomiteen ber Bydelsutvalget inngi følgende høringssvar: 
 
Bydelsutvalget er opptatt av å beholde og styrke bydelene som politisk og forvaltningsmessig 
nivå. En sentralisering av opptaks- og bestillermyndigheten i tilknytning til barnehager vil 
medføre en svekking av bydelene, både politisk og forvaltningsmessig. Dette vil være å flytte 
viktige beslutninger lengre bort fra folks hverdag. En slik utvikling opplever BU som svært 
lite ønskelig og kan heller ikke se at det vil medføre økt utbygging av barnehageplasser. 
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø støtter at opptaket skal ligge til de bydelene der barnehagene 
ligger fysisk. Det kan imidlertid gjøres unntak dersom en barnehage i hovedsak tar inn barn 
fra en annen bydel.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø foreslår at byrådsavdelingen kan stå som bestiller av 
byomfattende barnehager. Dette behøver ikke å gå på bekostning av bydelenes 
bestilleroppgaver som kan videreføres som i dag.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø mener det er viktig å sikre at ikke enkelte bydeler blir 
sittende med ansvar for overkapasitet eller for spesielt dyre løsninger. Dette kan sikres 
gjennom måten husleien settes på.  
 
Votering 
OVKs forslag til vedtak ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak falt med 7 stemmer for (Frp, H og V) og 8 stemmer mot 
(A og SV). 
 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget er opptatt av å beholde og styrke bydelene som politisk og forvaltningsmessig 
nivå. En sentralisering av opptaks- og bestillermyndigheten i tilknytning til barnehager vil 
medføre en svekking av bydelene, både politisk og forvaltningsmessig. Dette vil være å flytte 
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viktige beslutninger lengre bort fra folks hverdag. En slik utvikling opplever BU som svært 
lite ønskelig og kan heller ikke se at det vil medføre økt utbygging av barnehageplasser. 
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø støtter at opptaket skal ligge til de bydelene der barnehagene 
ligger fysisk. Det kan imidlertid gjøres unntak dersom en barnehage i hovedsak tar inn barn 
fra en annen bydel.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø foreslår at byrådsavdelingen kan stå som bestiller av 
byomfattende barnehager. Dette behøver ikke å gå på bekostning av bydelenes 
bestilleroppgaver som kan videreføres som i dag.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø mener det er viktig å sikre at ikke enkelte bydeler blir 
sittende med ansvar for overkapasitet eller for spesielt dyre løsninger. Dette kan sikres 
gjennom måten husleien settes på.  
 

 Sak 166 /08  Høring - forskrift om standardvedtekter for kommunale 
barnehager i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens vurderinger i saken. 
 
OVK hadde følgende forslag til endringsforslag til bydelsdirektørens forslag til vedtak, 
kulepunkt 1. 
Oppvekstkomiteen ber Bydelsutvalget fatte følgende uttalelse i høring om forskrift om 
standardvedtekter for kommunale barnehager i Oslo.  
 
Bydelsutvalget støtter Administrasjonens uttalelse med ett unntak (kulepunkt 1 i 
bydelsdirektørens oppsummering som utgår).  
Bydelsutvalget støtter forslaget om opptak etter ansiennitet. I stedet for at ledige plasser 
fordeles etter årskull i en overgangsperiode, ønsker bydelsutvalget i Bydel Østensjø at man 
ved opptak skal ha rett til plass etter ansiennitet, men at man kan fravike førstevalget til 
søkeren og heller tilby en lavere prioritert plass dersom det er hensiktsmessig ut fra 
aldersfordelingen i barnehagen. Det blir feil å gi yngre barn med kortere ansiennitet plass 
foran eldre barn med lengre ansiennitet. Det er likevel viktig å sikre at søsken kan gå i samme 
barnehage. Bydelsutvalget forutsetter at man har mulighet til å prioritere søkere i tråd med 
administrasjonens forslag.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med OVKs forslag til endring i pkt. 1.  
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget støtter Administrasjonens uttalelse med ett unntak (kulepunkt 1 i 
bydelsdirektørens oppsummering som utgår).  
Bydelsutvalget støtter forslaget om opptak etter ansiennitet. I stedet for at ledige plasser 
fordeles etter årskull i en overgangsperiode, ønsker bydelsutvalget i Bydel Østensjø at man 
ved opptak skal ha rett til plass etter ansiennitet, men at man kan fravike førstevalget til 
søkeren og heller tilby en lavere prioritert plass dersom det er hensiktsmessig ut fra 
aldersfordelingen i barnehagen. Det blir feil å gi yngre barn med kortere ansiennitet plass 
foran eldre barn med lengre ansiennitet. Det er likevel viktig å sikre at søsken kan gå i samme 



barnehage. Bydelsutvalget forutsetter at man har mulighet til å prioritere søkere i tråd med 
administrasjonens forslag.  

 Sak 167 /08  Ferieklubb 2008 - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om ferieklubb 2008 tas orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Sak om ferieklubb 2008 tas orientering. 
 

 Sak 168 /08  Prosjekt "Ung uten rus" 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak vedrørende prosjekt ”Ung uten rus” tas til orientering.  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Sak vedrørende prosjekt ”Ung uten rus” tas til orientering. 
 

 Sak 169 /08  Skullerud aktivitetshus - orientering om status per 
september 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Skullerud aktivitetshus – status per september 2008, tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Skullerud aktivitetshus – status per september 2008, tas til orientering. 
 

 Sak 170 /08  Orientering om gjennomføring av omorganisering i 
hjemmetjenesten, innføring av multidose og styrking av bemanning 
i helgene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om gjennomføringen av omorganisering i hjemmetjenesten, innføring 
av multidose og styrking av bemanning i helgene, til orientering. 
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OMK hadde følgende tilleggsforslag til vedtak. 
Omsorgskomiteen ber om ny statusrapport i saken på første møte i 2009. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med tilleggsforslaget fra OMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om gjennomføringen av omorganisering i hjemmetjenesten, innføring 
av multidose og styrking av bemanning i helgene, til orientering. Bydelsutvalget ber om ny 
statusrapport i saken på første møte i 2009. 
 

 Sak 171 /08  Orientering om antall avviksmeldinger HMS i boliger 
og hjemmetjensten, 1. halvår 2008. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om antall HMS- avvik i hjemmetjenesten og boenheter 1. tertial, tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak om antall HMS- avvik i hjemmetjenesten og boenheter 1. tertial, tas til orientering. 
 

 Sak 172 /08  Evaluering av TT ordningen - høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse med 
konklusjon. 
 
Eldrerådet hadde følgende forslag til vedtak 
Eldrerådet støtter ikke bydelsdirektørens forslag til vedtak.  Eldrerådet finner det misvisende å 
betegne transport med minibuss som ”dør til dør” - transport. Rådet mener at alle de 3 
foreslåtte alternativer gir en dårligere ordning for dagens TT-brukere som må bruke drosje 
fordi de ikke kan gå så langt som til en holdeplass for en minibuss. Dessuten forutsetter de 
nye ordningene et nytt og antakelig mer komplisert administrativt opplegg. 
 
Eldrerådet vil derfor, i likhet med Det sentrale eldrerådet, avvise forslag til ny TT-ordning. 
 
Rådet for funksjonshemmede hadde følgende forslag til vedtak 
Det er vanskelig å forstå betydning av de tre alternativene og hvordan de vil fungere i praksis.  
RFF ser likevel på alternativ B som den beste av de tre ulike modellene med forbehold om at 
ikke alle må forhåndsbestille reiser. For disse må det være mulig å benytte TT-kjøring uten at 
det er forhåndsbestilt. Antall fritidsreiser med TT (drosje) for primærgruppa må ikke 
reduseres fra dagens nivå, og det må også være mulig å søke om ekstra TT-turer som før. 
Ellers finner RFF det urimelig at eldre over 67 behandles forskjellig fra øvrige TT-brukere. 
 
Votering 



Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Forslaget ble nedstemt. 
 
Deretter ble votert over eldrerådets forslag til vedtak, første avsnitt 
Votering enstemmig. 
 
Så ble det votert over eldrerådets forslag til vedtak, siste avsnitt. 
Forslaget ble vedtatt med 9 stemmer for (A, SVog V) og 6 stemmer mot (Frp og H) 
 
Til slutt ble det votert over rådet for funksjonshemmedes forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget støtter ikke bydelsdirektørens forslag til vedtak. Bydelsutvalget finner det 
misvisende å betegne transport med minibuss som ”dør til dør” - transport. Bydelsutvalget 
mener at alle de 3 foreslåtte alternativer gir en dårligere ordning for dagens TT-brukere som 
må bruke drosje fordi de ikke kan gå så langt som til en holdeplass for en minibuss. Dessuten 
forutsetter de nye ordningene et nytt og antakelig mer komplisert administrativt opplegg. 
 
Det er vanskelig å forstå betydning av de tre alternativene og hvordan de vil fungere i praksis.  
Bydelsutvalget ser likevel på alternativ B som den beste av de tre ulike modellene med 
forbehold om at ikke alle må forhåndsbestille reiser. For disse må det være mulig å benytte 
TT-kjøring uten at det er forhåndsbestilt. Antall fritidsreiser med TT (drosje) for 
primærgruppa må ikke reduseres fra dagens nivå, og det må også være mulig å søke om ekstra 
TT-turer som før. Det er urimelig at eldre over 67 behandles forskjellig fra øvrige TT-brukere. 
 
Bydelsutvalget vil derfor avvise forslag til ny TT-ordning. 
 

 Sak 173 /08  Seminar om frivillighet og frivillighetssentralene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Seminar om frivillighet og frivillighetssentralene avholdes på kveldtid tirsdag 27.01.2009  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Seminar om frivillighet og frivillighetssentralene avholdes på kveldtid tirsdag 27.01.2009  
 

 Sak 174 /08  oppnevning av ungdomsrådet 2008 - 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Følgende personer oppnevnes til representanter i ungdomsrådet for 2008 – 2010: 
 

1. Kandidat fra Bøler klubbregion: 
Kristoffer Kruse f. 1991, Bølerlia 159, 0689 Oslo 

 
2. Kandidat til uavhengig representant fra Bøler området: 

Andreas Edling f. 1991, Østmarkveien 118, 0687 Oslo 
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3. Kandidat fra Manglerud klubbregion: 

Marie Haug Myhr f. 1991, Skuronnveien 54, 0681 Oslo 
 

4. Kandidat til uavhengig representant fra Manglerud området: 
Martin Grøtting f. 1992, Rugveien 9, 0679 Oslo 

 
5. Kandidat fra Oppsal klubbregion: 

Bilal Fiali f. 1992, Hellerudvegen 152 f, 0672 Oslo 
 

6. Kandidat til uavhengig representant fra Oppsal området: 
Astrid Fuglevaag f. 1992, Hellerudveien 39 c, 0672 Oslo  

 
Administrasjonen hadde følgende forslag til ytterligere tre kandidater 
7. Kandidater fra Abildsø skole: 

Representant: Mia Jacobsen f. 1993, Enebakkveien 233 c, 1187 Oslo 
Vara: Vilde Grepperud Skaansar f. 1993, Smedbergveien 3B, 1187 Oslo 

 
8. Kandidater fra Oppsal skole: 
 Representant: Helene Latini f. 1993, Østbyfaret 43B, 0687 Oslo 
 Vara: Julie Fredrikke Knutsen Myrene f. 1993 , Tunefaret 12, 0673 Oslo 
 
9. Kandidater fra Skøyenåsen skole: 

Representant: Rakel Olivia Ødegaard Skaugen f. 1993, Østensjøterasse 18, 0686 Oslo 
Vara: Veslemøy Heyerdahl f. 1995, Stordamveien 12, 0671 Oslo 

 
Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak 
Administrasjonen gis fullmakt til å oppnevne de resterende medlemmer av ungdomsrådet. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslaget til tillegg av kandidater. 
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra Per Nygaard (SV)  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Følgende personer oppnevnes til representanter i ungdomsrådet for 2008 – 2010: 
 

1. Kandidat fra Bøler klubbregion: 
Kristoffer Kruse f. 1991, Bølerlia 159, 0689 Oslo 

 
2. Kandidat til uavhengig representant fra Bøler området: 

Andreas Edling f. 1991, Østmarkveien 118, 0687 Oslo 
 

3. Kandidat fra Manglerud klubbregion: 
Marie Haug Myhr f. 1991, Skuronnveien 54, 0681 Oslo 
 

4. Kandidat til uavhengig representant fra Manglerud området: 
Martin Grøtting f. 1992, Rugveien 9, 0679 Oslo 

 
5. Kandidat fra Oppsal klubbregion: 



Bilal Fiali f. 1992, Hellerudvegen 152 f, 0672 Oslo 
 

6. Kandidat til uavhengig representant fra Oppsal området: 
Astrid Fuglevaag f. 1992, Hellerudveien 39 c, 0672 Oslo 
 

7. Kandidater fra Abildsø skole: 
Representant: Mia Jacobsen f. 1993, Enebakkveien 233 c, 1187 Oslo 
Vara: Vilde Grepperud Skaansar f. 1993, Smedbergveien 3B, 1187 Oslo 

 
8. Kandidater fra Oppsal skole: 

 Representant: Helene Latini f. 1993, Østbyfaret 43B, 0687 Oslo 
 Vara: Julie Fredrikke Knutsen Myrene f. 1993 , Tunefaret 12, 0673 Oslo 
 

9. Kandidater fra Skøyenåsen skole: 
Representant: Rakel Olivia Ødegaard Skaugen f. 1993, Østensjøterasse 18, 0686 Oslo 
Vara: Veslemøy Heyerdahl f. 1995, Stordamveien 12, 0671 Oslo 

 
Administrasjonen gis fullmakt til å oppnevne de resterende medlemmer av ungdomsrådet. 
 

 Sak 175 /08  Endringer i Høyres gruppe med innvirkning for 
bydelsutvalg og komite 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Chirsten Castberg (H) ikke lenger er folkeregistrert 
som bosatt i bydelen og at Ole K. Richenberg (H) overtar hennes plass som 1. vara til 
bydelsutvalget. 

2. Bydelsutvalget oppnevner_____________________ som nytt varamedlem i 
oppvekstkomiteen etter Chirsten Castberg (H). 

 
Høyre v/Gunnar Pedersen (H) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner Steinar Fallo (H) som nytt varamedlem i oppvekstkomiteen etter 
Chirsten Castberg (H). 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Høyre. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Chirsten Castberg (H) ikke lenger er folkeregistrert 
som bosatt i bydelen og at Ole K. Richenberg (H) overtar hennes plass som 1. vara til 
bydelsutvalget. 

2. Bydelsutvalget oppnevner Steinar Fallo (H)som nytt varamedlem i oppvekstkomiteen 
etter Chirsten Castberg (H). 

 

 Sak 176 /08  Søknad om støtte til TV-aksjonen 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oppsal Frivillighetssentral bevilges kr 6000 i hht. søknad. Manglerud og Abildsø 
aksjonskomite bevilges kr 5000 i hht. søknad. Bøler aksjonskomite bevilges kr 2000 i hht. 
søknad. Midlene dekkes av bydelsutvalgets budsjett. 
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Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Oppsal Frivillighetssentral bevilges kr 6000 i hht. søknad. Manglerud og Abildsø 
aksjonskomite bevilges kr 5000 i hht. søknad. Bøler aksjonskomite bevilges kr 2000 i hht. 
søknad. Midlene dekkes av bydelsutvalgets budsjett. 
 

 Sak 177 /08  Bydel Østensjø som Fair Trade Bydel 
 
A, SV og V v/Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak 

1. Østensjø Bydel søker godkjenning som Fair Trade bydel i løpet av 2009 
2. Administrasjonen utarbeider et grunnlag for dette og kommer tilbake til bydelsutvalget 

med en sak på første eller andre BU-møte i 2009.  
 
Votering 
Det ble votert over forslag til vedtak fra A og SV. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Østensjø Bydel søker godkjenning som Fair Trade bydel i løpet av 2009 
2. Administrasjonen utarbeider et grunnlag for dette og kommer tilbake til bydelsutvalget 

med en sak på første eller andre BU-møte i 2009.  
 

 Sak 178 /08  Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak 
 
Ap og SV v/Arnfinn Aabø (Ap) og Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen sende et brev til UDI der det framgår at Bydelsutvalget i 
Bydel Østensjø ønsker å bistå i arbeidet med å ta mot asylsøkere. UDI bes om å vurdere 
muligheten for å opprette asylmottak i Bydel Østensjø.  
 
Votering  
Det ble votert over forslag til vedtak fra A og SV 
Forslaget ble vedtatt med 12 stemmer for (A, SV, H og V) og 3 stemmer mot (Frp) 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget ber administrasjonen sende et brev til UDI der det framgår at Bydelsutvalget i 
Bydel Østensjø ønsker å bistå i arbeidet med å ta mot asylsøkere. UDI bes om å vurdere 
muligheten for å opprette asylmottak i Bydel Østensjø.  
 

 Sak 179 /08  Frivillighetsprisen - forslag til kandidater 2008 
 
Arnfinn Aabø (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter Østensjø kulturutvalgs forslag på Østensjøvannets venner som kandidat 
til Frivillighetsprisen 2008, som deles ut i regi av Frivillighet Norge. 
 
 



Votering  
Det ble votert over forslag til vedtak fra Arnfinn Aabø (A) 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget støtter Østensjø kulturutvalgs forslag på Østensjøvannets venner som kandidat 
til Frivillighetsprisen 2008, som deles ut i regi av Frivillighet Norge. 
 

 Sak 180 /08  Endringer i representasjon i driftsstyret ved Nøklevann 
skole 
 
Ann Carnarius Elseth (Frp) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget foreslår for utdanningsetaten nyoppnevning til driftsstyret ved Nøklevann 
skole etter Henrik Wangberg (Frp).  
 
Følgende innstilles som ny representant i driftsstyret ved Nøklevann skole: 
Dag Wærner (Frp) (tidligere vara). 
 
Følgende innstilles som ny vararepresentant i driftsstyret ved Nøklevann skole: 
Tommy Skjervold (Frp). 
 
Votering  
Det ble votert over forslag til vedtak fra Ann Carnarius Elseth (Frp) 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget foreslår for utdanningsetaten nyoppnevning til driftsstyret ved Nøklevann 
skole etter Henrik Wangberg (Frp).  
 
Følgende innstilles som ny representant i driftsstyret ved Nøklevann skole: 
Dag Wærner (Frp) (tidligere vara). 
 
Følgende innstilles som ny vararepresentant i driftsstyret ved Nøklevann skole: 
Tommy Skjervold (Frp). 
 
 
Eventuelt 
- Ragnar Ellingsen (A) informerte om at tilsynsutvalg for hjemmetjenesten har tatt initiativ til 
møte med brukere og det har vært avholdt tre møter. Ragnar Ellingsen (A) presiserte 
viktigheten av tilsynsutvalget for hjemmetjenesten. 
 
Tone Larssen (Frp) anmodet administrasjonen om å legge ut noen papireksemplarer av 
sakskartene til publikum. 
 
 
Bydel Østensjø, 09.10.2008 
 
 
Arnfinn Aabø (A)      Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 
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